



WSZYSTKO ZACZYNA SIĘ
OD ZIARNA



Denali

Rycina na opakowaniu przedstawia widok na najwyższą górę Alaski – Denali (McKinley) 6100 m n.p.m.

Alaska. Czysta wódka.

Bardzo łagodna wódka, uzyskana w procesie sześciokrotnej rektyfikacji. W procesie wytwarzania stosuje się filtrację absorpcyjną na węglu aktywnym. Do produkcji używa się najwyższej jakości zbóż z upraw własnych, spirytusu luksusowego oraz krystalicznie czystej wody. Marka o historii sięgającej lat 90. reaktywowana przez grupę AWW. W Polsce sprzedawana pod marką Alaska, w Europie – Denali, nazwa najwyższego szczytu Alaski.

Sprzedawana w eleganckich, grawerowanych butelkach z klasyczną, srebrzoną etykietą.

Alaska. Pure vodka.

EN

Very mild vodka, obtained in the process of six-time rectification. Production process involves absorption filtration based on activated carbon. Top quality grains from own crops, top quality spirit and crystal clear water are used for production. A brand with history dating back to the 90s, revived by the AWW Group. In Poland, it is sold under the brand name Alaska, in Europe – Denali, the name of the highest peak in Alaska.

Sold in elegant, engraved bottles with classic silver-painted label.

Alaska. Ein klarer Wodka.

DE

Ein sehr sanfter Wodka, der im Prozess der sechsfachen Rektifikation gewonnen wird. Bei der Herstellung wird die Absorptionsfiltration mit Aktivkohlefiltern eingesetzt. Zur Produktion werden Getreide von höchster Qualität aus eigenem Anbau, Luxusspiritus und kristallklares Wasser verwendet. Die Marke hat ihre Anfänge in den 90-er Jahren und wurde von der AWW-Gruppe reaktiviert. In Polen wird sie unter der Marke Alaska, in Europa als Denali, der höchste Gipfel Alaskas, verkauft.

Er wird in eleganten, gravierten Flaschen mit einer klassischen Silberetikette verkauft.

Denali

The picture on the packaging shows a view of the highest mountain in Alaska - Denali (McKinley) 6100 m.a.s.l.

Denali

Die Abbildung auf der Verpackung stellt den höchsten Berg Alaskas – Denali (McKinley) 6100 m ü. M. dar.



Alaska 40%

| POJEMNOŚĆ CAPACITY VOLUMEN | SZTUK W KARTONIE PIECES PER CARBOARD BOX STÜCK IM KARTON | KARTONÓW NA WARSTWIE CARBOARD BOXES PER LAYER KARTONS IN EINER SCHICHT | WARSTW NA PALECIE LAYERS PER PALLET SCHICHTEN AUF DER PALETTE | KARTONÓW NA PALECIE CARBOARD BOXES PER PALLET KARTONS AUF DER PALETTE | SZTUK NA PALECIE PIECES PER PALLET STÜCK AUF DER PALETTE |
|----------------------------------|--|--|---|---|--|
| 0,1 l | 24 | 18 | 8 | 144 | 3456 |
| 0,2 l | 20 | 14 | 6 | 84 | 1680 |
| 0,5 l | 12 | 15 | 5 | 75 | 900 |
| 0,7 l | 12 | 12 | 4 | 48 | 576 |
| 1 l | 12 | 12 | 4 | 48 | 576 |